

Referat for Lokal uddannelsesudvalgs møde Murer

Mødedato: Onsdag den 20-06-2018

Mødested: Stegholt 35 6200 Aabenraa

Starttidspunkt: Kl. 13.00

Fraværende m. afbud: Tage Stork (TS)

Fraværende u. afbud:

Deltagende: Jan Kleemann (JK), Jens Christian Thomsen (JCT), Bjarne Sørensen (BS), Finn Møller Pedersen (FMP)

Dagsorden:

Referat:

Punkt 1: Godkendelse af Dagsorden	Dagsorden er godkendt
Punkt 2: Godkendelse af sidste referat	- Ad. Pkt 5) I første omgang kontakter skolen firma ang. Værktøjskasse derefter, hvis intet sker tager LUU over - Herefter godkendt - Tidligere referat medfremsendes
Punkt 3: AUB projekt	- AUB-projekt afsluttet dec. '17, og er ved revisor til afrapportering nu. De er godkendt - I september kan der ansøges om nye midler til AUB. - Det blev besluttet at LUU mødes inden sommerferien for at kigge på/ gennemse ny oplæg. Dette er sket og forskellige forslag blev fremsat og LUU kigger på nye tiltag inden sommerferien som fremsendes til FMP og tages med i ansøgningen. - BS spørger ind til om andre kan bruge af AUB midlerne, og svaret er at alle kan gøre det, men det er vigtig at alle som arbejder med AUB at timerne bliver registreret.
fPunkt 4: Praktikpladssituationen	- Siden 1 januar 8 nye korte 5 ny mesterlære 2 delaftaler, 2 restaftaler, 10 tillægsaftaler - Vi skal forvente at vi fremadrettet skal hente nye elever til uddannelserne gennem folkeskolerne og her er vi udfordret fra det almene gymnasium
Punkt 5: Ressourcer	- BS har fået en klage over skolen i forbindelse med tilkendt ressourcer til en elev hvor forældrene ikke mener at disse midler udmøntes på en måde som kan mærkes på undervisningen med for eksempel ekstra underviser. - JAKL fortæller om nogle af de tiltag som skolen gør for vores udsatte elever, men vil undersøge de nærmere omstændigheder omkring denne henvendelse. - Der snakkes om historikken omkring denne elev og hvilke udfordringer der har været og hvilke ting der skal tages hensyn til fremadrettet.

Punkt 6: Eventuel	• Næste møde bliver indkaldt af JCT i outlook • JCT fortæller omkring ideen vedrørende konkurrence i forbindelse med mesterskaberne, hvor man måske kunne arbejde med den hurtigste murer eller måske den bedste murer eller konkurrence mellem lærling/svend. Ideen er stadig under udformning og vil ikke ske i morgen, men med midlertidig opbakning • BS fortæller at når/hvis der er sociale arrangementer på H3 / H4 så vil murerklubben gerne ind som mulig vært ved f.eks skeetskydning eller fodbold / ishokey til den sociale aspekt.